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Notulen WPHZL 2 september 2020 
 
locatie        Buurtplein Zuid 
voorzitter:   Cobie Smith 
notulist:   Steven van Schijndel 
presentielijst:   zie bijlage 1 

Opening, welkom door de voorzitter. 

1. Mededelingen  
 

- Vaststellen notulen 3 juni 2020. Zijn inmiddels via email rondgegaan en bijgevoegd. 
Alleen reactie van Hilbert ontvangen. 

- Bijeenkomst Verduurzamen Stadsverwarming / Aardgasvrije Wijken is 7 september. 
Cobie en Hilbert gaan naar deze bijeenkomst. Terugkoppeling volgt. 

- Het wijkplatform heeft twee budgetaanvragen ontvangen en toegekend. De 
bewoners van de Hazelaarstraat hebben budget aangevraagd voor de inrichting van 
het hofje (Kees vult straks aan). De picknickbank en tuingereedschap voor 
zelfbeheer wordt gesponsord. Het Buurtplein heeft voor de zomerspelen om budget 
gevraagd om meneer in te huren om voor te lezen. 

- Nieuwegein bestaat 1 juli 2021 50 jaar. Iedereen in Nieuwegein heeft een 
uitnodiging ontvangen om mee te doen/denken. Wat zou het wijkplatform hierin 
kunnen betekenen? Conny wilt graag meedenken 

- Project Bloeiend Nieuwegein: wilde bloemen bij Mauritsschool. Het project wordt 
gedaan samen met Natuurmonumenten. Grasveld wordt omgevormd tot 
bloemenweide en komend najaar ingezaaid. Het wijkplatform geeft hier aandacht 
aan in het Wijknieuws en wellicht ook budget. 

- Stand van zaken Bossenwaard. Er is weinig te melden, maar auto’s kunnen niet 
meer in het gebied komen. Dat scheelt enorm aan overlast. Ook is er een bord 
geplaatst. Kees vult aan: er komt vergadering tussen RWS, gemeente en Provincie. 

- Stand van zaken Wijknieuws. Er wordt momenteel door de vormgeefster aan de 
opmaak gewerkt. De verspreiding zal eind september / begin oktober plaatsvinden. 
Er komen diverse onderwerpen aan bod en de stand van zaken van diverse 
projecten.  

- Stand van zaken TunnelVisie. In het laatste van Wijknieuws (april) is gevraagd om 
reacties en ideeën. Eén van de reacties is van een leraar (Mauritsschool) met leuke 
ideeën. Er is hem gevraagd of hij wilt meedenken. Ook Jaimy biedt aan om te 
helpen. Kees heeft collega met connecties met een Nieuwegeinse graffitikunstenaar. 
Marieke geeft aan ook te gaan kijken bij de tunnel van het Fokkesteeglaantje. De 
samenwerking met kinderen en een graffiti-artiest is één van de ideeën.  

- Het huishoudelijk reglement van het Wijkplatform is aangepast en vastgesteld door 
het bestuur en op website geplaatst. 
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2. Lopende zaken Kees de Bruin, wijkcoördinator HZL 
 
- De Bewonersavond Dahliastraat moet nog ingepland worden. Het organiseren 

hiervan wordt in deze periode (Corona) als lastig bevonden. 
- De werkzaamheden omtrent de verkeersmaatregelen Korenbloemstraat zijn 

afgerond en opgeleverd. De eerste reacties zijn positief: overzichtelijker en snelheid 
lager. 

- Stand van zaken bewonersinitiatief Hazelaarstraat. Het bewonersinitiatief wilt dat de 
bestrating wordt opgeknapt. Jaren geleden is de vraag al gesteld. Een bewoonster 
heeft nu het initiatief opgepakt en op het juiste moment ingediend. Het herstraten is 
al gebeurt, ondanks het gebrek aan budget. Het middelste plantvak is dichtgestraat 
om er een ontmoetingsplek te van maken. Er komen twee picknickbanken te staan, 
waarvan één 1 voor kinderen. Er zal ook nieuwe beplanting komen aan het einde 
van het jaar. En er wordt gereedschap aangeschaft voor zelfbeheer van deze 
beplanting.  

- De Shared Space-zone  bij de Brede School en het Lotusplantsoen is gereed. Er is 
asfalt gelegd en daarop prints aangebracht. Betonnen poefs zijn bekleed met 
mozaïeken van kinderen, die onderbegeleiding van een kunstenaar hieraan hebben 
gewerkt.. Bij de kruising Lupinestraat-Ziniastraat zijn afzetpalen gekomen. Zo is er 
een echte shared space ontstaan; een ruimte voor kinderen. Kees en Rick-Jan gaan 
daar een keer staan met hun tafel om in contact te komen met ouders. Het project is 
voor Nieuwegein een pilot. 

- Het Lotusplantsoen straalt kwaliteit uit. Op de vraag waarom banken en afvalbakken  
uit elkaar staan, is het antwoord vanwege stankoverlast en wespen. Wel is er nog 
overlastgevende jeugd. Er is echter een nieuwe app(groep) voor de professionals: 
jongerenwerkers, wijkcoördinatoren, wijkagenten, politie en (senior)BOA’s. De 
berichten worden gedeeld onderling en het werkt goed.  

- Bewoners van de Ereprijs zijn, in samenwerking met Kees, een bewonersinitiatief 
begonnen om de hondenuitlaatroute duidelijk te maken en om overlast tegen te 
gaan (aanvulling notulist: pad tussen Henri Dunantlaan – Helmkruid). Kees zal 
aanwezig zijn wanneer er teksten worden aangebracht op het trottoir, gelijkend aan 
een project in Fokkesteeg. Jaimy haakt aan: de bewoners van Dopheide willen 
mensen attenderen op de hondenuitlaatkaart via wijkbericht van Buurtplein. De 
hondenuitlaatkaart staat op de website van gemeente Nieuwegein en is slecht te 
downloaden en is slecht leesbaar. Hilbert komt met het idee om een bord met 
daarop de kaart op een aantal locaties te plaatsen. Gerda attendeert er op dat er 
een opruimplicht van hondenpoep is, maar dat speciale afvalbakken niet te vinden 
zijn. Dat is een aandachtspunt voor de gemeente. Er schijnt een app te zijn. Kees 
geeft aan dat alle informatie op de website van de gemeente te vinden is, maar 
blijkbaar werkt dit niet. Chris: vult aan dat er gezorgd moet worden voor kaart die up-
to-date is en dus inclusief Dopheide.  

- Chris vraagt aan Kees of het formulier voor de subsidieaanvraag budget 
Wijkplatform nog steeds door gaat? Kees gaat dit navragen. Chris benadrukt dat de 
uitgave dit jaar anders is door CoVid19. Wellicht is een uitzondering mogelijk. Op 
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verzoek van Chris graag in alle openheid. Chris zal het officieel aanvragen en dan 
zet Kees dat door. 

- Kees is bezig met diverse overlast situaties. Dat kost veel tijd. Hij is met bewoners in 
gesprek om een schouw te doen in bepaalde straten vanwege achterstallig 
onderhoud e.d. Eerst is er geprobeerd de problemen door de bewoners zelf op te 
laten lossen en nu dan met behulp van Kees. 

- Er is een bewonersinitiatief in de Dotterbloemstraat voor de herinrichting van  een 
plantsoen. Bewoners willen graag hier een moestuin voor kleine kinderen. Er wordt 
gekeken of het initiatief buurtbreed gedragen gaat worden. Kees bezig met 
instanties, o.a. met een vraag voor de afdeling openbaar domein: mag deze grond 
onttrokken wordt van de openbare inrichting? Het zal altijd openbare ruimte blijven, 
maar dan met zelfbeheer. 

 
 
3. Lopende zaken Marieke Schouten, Wijkwethouder HZL 
 
- De tram gaat vanaf 15 november rijden. Er zijn problemen met de 

indienststellingsvergunning.  
- Op 23 september zal bij de Mauritsschool het inzaaien van de bloemenweide 

plaatsvinden (Bloeiend Nieuwegein) en op 6 november is de offiële opening hiervan. 
Het project heeft al eerder plaatsgevonden bij de Margrietschool. Bij de 
Mauritsschool zal ook een kleutertuin komen. 

- In Galecop is een TinyForest aangeplant (bij de Lucasschool). IVN is daarbij 
betrokken, in nauwe samenwerking met gemeente. De gemeente staat open voor 
nieuwe locaties. 

- Stand van zaken ontwikkelingen uitbreiding Sportpark Parkhout. Er wordt nu 
gewerkt aan de uitwerking van het plan. Er komt een medewerker van Gemeente 
Nieuwegein nog een toelichting geven aan het Wijkplatform. Er zijn nog geen data 
voor bijeenkomsten met bewoners.  

- Stand van zaken entree Buurtplein Zuid. Er is een besluit genomen dat de gemeente 
de helling gaat maken en dat de verbouwing in het gebouw door de verhuurder 
wordt gedaan. De eigenaar moet nu toezegging doen, zodat er gestart kan worden. 
De huurders zijn actief betrokken bij het project. De huidige sluis (de ruimte tussen 
twee schuifdeuren) gaat er uit en in plaats daarvan komt een luchtgordijn (warme 
lucht wordt bij de ingang naar beneden geblazen). 

- Per 1 januari wordt in Gemeente Nieuwegein plastic niet apart meer opgehaald, 
maar mag weer bij restafval worden gedaan. Plastic wordt strak met nascheiding uit 
het restafval gehaald. Er komt nog meer communicatie over. 

- Chris vraagt aan Marieke waar de bijdrage voor het Wijkplatform van  de 
Woningbouwvereniging blijft? In 2020 nog niet ontvangen en ook geen melding 
gekregen. Kees gaat navraag doen. 
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4. Jaimy van der Veeken, buurtverbinder Buurtplein Zuid 
 
- Het is druk geweest in de Corona-tijd met de verbouwing van het Buurtplein door 

bewoners. Er is steeds meer betrokkenheid, maar nog wel rustig momenteel. De 
aflopen perioden heeft alles stilgelegen en nu wordt langzaamaan weer activiteiten 
opgestart. Het Buurtplein is dicht geweest omdat er veel kwetsbare mensen in het 
gebouw komen en er geen personeel is. Inmiddels is er een theater en 
verhalenverteller geweest. Vanaf volgende week zijn er weer kinderactiviteit met een 
nieuwe kinderwerker.  

- Er wordt dringend gezocht naar vrijwillige gastvrouwen en –heren. Er zijn een aantal 
potentiële kandidaten, maar nog geen activiteiten. Movactor houdt alle buurtpleinen 
gesloten: er is geen vrije inloop, alleen georganiseerde activiteiten. Wanneer het 
veilig genoeg bevonden wordt, gaat het Buurtplein open. 

- Jaimy is op vele plaatsen geweest in de wijk om bewoners aan te horen. Er speelt 
veel.  

 
 
 
5. Theo Kleijer, Groengroep 

 
- De afgelopen periode zijn er vier wandelingen geweest. Op 11 juni was er ‘s 

middags en ‘s avond (park) een wandeling. Dit was goed te doen met de corona-
afstand. De wandeling ging door de wijken Lekboulevard en Zandveld. Het 
groenonderhoud in deze wijken is in goede staat. 
Jan Huussen (bewoners) haakt hier op in. Het onderhoud in de Anemoonstraat en 
Lavendelhof vindt hij slecht vanwege de slechte uitvoering van de groenvakken (te 
ondiep aangeplant). Ook het schoonhouden wordt als treurig ervaren. Er is contact 
met Herman Westland (groenbeheer gemeente). Kees is hierbij niet betrokken 
geweest. Op 30 juli was een groenwandeling waar burgemeester Frans Bakhuis 
meeliep. Hij was zeer tevreden.  

- De 4e wandeling afgelopen middag waar wijkwethouder Marieke Schouten meeliep. 
De groep van 9 mensen liepen door het oostelijke deel van Park Oudegein. 

- Er is nog 1 vervallen wandeling in te halen (wandeling mei verviel). Er komt dit jaar 
een  herfst-winterwandeling door het park. Datum hiervoor volgt nog, maar 
waarschijnlijk een woensdagmiddag in oktober/november.  

- Er komt ook een aparte wandeling voor kinderen: kindergroenwandeling. Daar is 
Theo mee bezig. 

- Voor 2021 staan zes wandeling op de planning. Hierbij komt een nieuw concept: 
onderweg eten verzamelen en na afloop klaarmaken in het Buurtplein. Daarnaast 
komen er twee wandelingen door Park Oudegein, twee wandelingen in Rijnhuizen 
en nog twee wandelingen door de wijken. Data volgen. 
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6. Rondvraag 
 

-  Vraag Hilbert: is een WhatsApp-groep iets voor het Wijkplatform? Na discussie 
is de conclusie dat er geen WhatsApp-groep komt. 

 

 
Onder voorbehoud: De volgende vergadering is in principe 25 november 2020 
Buurtplein Zuid, aanvang 20.00 uur, eindtijd 22.00 uur. 
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Bijlage 1 
 
DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 2 september 2020 
 

Naam Rol Aanwezig 

ja/nee 

Cobie Smith Voorzitter Ja 

Chris Bouws Penningmeester Ja 

Steven van Schijndel Secretaris/notulist Ja 

Conny van der Wal Lid Ja 

Gerda Faddegon Lid Ja 

Jan Bollen Lid Ja 

Theo Kleijer Lid Ja 

Hilbert Hamberg Vrijwilliger/adviseur Ja 

Marieke Schouten Wijkwethouder Ja 

Kees de Bruin Wijkcoördinator Ja 

Rick-Jan Godschalk Wijkagent Afgemeld 

Jaimy van der Veeken Buurtverbinder Buurtplein Zuid Ja 

Jan Huussen Bewoner Ja 

 


